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内容概要

全书由12个单元组成，内容涵盖词法、语言、文化、历史、信仰、文学及流派；生物、材料、信息通
讯、科技发展；企业管理、市场、贸易、金融等。
每一个单元自成体系，围绕一个领域选编近似或者相通的语言材料作为课文和阅读材料，有目的地编
写多练习，力求增加相关词汇和必须习得的语言结构的重复率，使读者在阅读时能潜移默化、较为省
力的熟悉有关领域的必要词汇和语言结构。
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书籍目录

Unit 1   English and Its Morphology  Text:Enlarge Your Vocabulary Smartly  Supplementary Texts   Passage
One:Sorting the Vocabulary   Passage Twot:Synonym   Passage Three:Lucidity,simplicity,Euphony  Exerxises 
Word formation,Passive voice,Syntax,ParticlesUnit 2   People Language and Culture  Text:Liberty,True or classic 
Supplementary Texts   Passage One:English as a Language    Passage Two:General Character of English   Passage
Three:What does a Name Tell?  Exerxises   Attibutive,synonoymyUnit 3   Materials and Substances 
Text:Nanophase Materials   Supplementary Texts   Passage One:Other Custom Properties of Nanophase materials  
Passage Two:metals and Ores    Passage Three:Synthetic Products  Excises  PrePositional Phrase,Syntactic
elements,Tense and Aspect,simileUnit 4   Bio-logies  Text:What is biochemistry and Molecular Genetics? 
Supplementary Texts   Passage One:Progress in Biotech   Passage Two:Diseases and Treatments   Passage Three:The
pace of Molecular discoveries  Exercises  English Idioms ,English Tenses and Voices,Transition and
SubordinationUnit 5   Market and EconomyUnit 6   Finance Trade and EconomyUnit 7   Enterprise Management
and CultureUnit 8   Human Feelings and EthicsUnit 9   Beliefs and CustomUnit 10  Scientific Leaps in the 20th
CenturyUnit 11  Information TechnologyUnit 12  Literature Works and Schools     Index 1 英语常用词根，前缀
和后缀一览表Index 2 英语的动词和结构词
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